
Sprawozdanie z prac Komisji Budżetu i Infrastruktury  

w okresie międzysesyjnym 20.12.2024 r. – 10.02.2025 r. 

 

W omawianym okresie odbyły się dwa posiedzenia komisji. 

Posiedzenie w dniu 13.01.2025 r. odbyło się w terenie na obiekcie w budowie pod nazwą  

‘’Rewitalizacja centrum Gogołowej’’.  

-  Zapoznano się z realizacją umowy - termin realizacji wynosił 10 miesięcy od podpisania umowy, a 

planowane jej zakończenie w dniu 12.01.2025r . 

- Komisja została poinformowana o zawarciu aneksu terminowego w dniu 09.01.2025r i wydłużeniu 

terminu realizacji o 2 miesiące.  

- Komisja zapoznała się z etapami realizacji postępu, Radni oraz mieszkańcy mieli okazję wejścia do 

wszystkich pomieszczeń, zweryfikowania  stanu prac i zadawania pytań, na które udzielał odpowiedzi 

Prezes  Zarządu. 

Zadawano pytania: mając na uwadze termin zawartego aneksu, czy budynek zostanie ukończony w  

terminie do 12.03.2025 r. – odpowiedzi udzielił Pan Marek Małek i wskazał, że największym  

problemem jest zagospodarowanie terenu na zewnątrz ze względu na pogodę i panującą  zimę. Na 

pytanie, co jest przyczyną, że budynek nie jest ukończony wewnątrz, ponieważ tu  warunki pogodowe 

nie miały wpływu, odpowiedzi udzielił Prezes Firmy – duża ilość zmian. 

Oględziny dotyczyły terenu zewnętrznego oraz pomieszczenia straży pożarnej. Pan Prezes  zwrócił 

uwagę na temat zmiany posadzki, która miała być wykonana z kafli, a docelowo  będzie żywiczna i 

trudnością pozyskania wykonawcy, ponieważ większość pytanych firm  miała wątpliwości co do 

udzielenia gwarancji, ponieważ sól drogowa z opon pojazdu może  doprowadzić do jej uszkodzenia. 

Ostatecznie znalazła się firma, która wykona posadzkę  według życzenia zamawiającego.  

Wnioski zaproszonych gości i pozostałe wnioski   

Poproszono  o zabranie głosu zaproszonych gości oraz mieszkańców i  wnioski z oględzin budynku – 

nie było wniosków.  

Uwagę wniósł mieszkaniec Sołectwa Gogołowa i poprosił o przeanalizowanie czy Gmina nie  mogłaby 

zakupić pojemników na wzór kontenerów „PCK’’ przeznaczonych i opisanych na odbiór obuwia i  

tekstyliów, oraz ustawienie ich w sołectwach, ponieważ odpady te pojawiają się w rowach i lasach.  

Uzasadnił, iż mieszkańcy nie będą jeździć z jedną parą butów czy spodni, dowozić do PSZOK 

uzasadniając iż jadąc do pracy zostaną pozostawione w miejscach do tego  nieprzeznaczonych. Uwaga 

zostanie przeanalizowana na posiedzeniu kolejnej komisji. 

Wnioski Radnych członków komisji   

Poproszono Radnych członków komisji o wnioski związane z pracą  komisji w terenie – nie było. 

Radny Piotr Kuczera zgłosił wniosek w sprawie przeanalizowania przeprowadzonej procedury  

przetargowej i wybrania oferty droższej z postępowania o zamówienie usługi, jaką jest  odbiór 

odpadów z terenu Gminy Mszana na rok 2025.   

Poddano wniosek pod głosowanie.  



Głosowało 9 Radnych członków Komisji Budżetu i Infrastruktury. „Za” były 4 głosy, „przeciw”  – 5 

głosów, „wstrzymujących się” – 0. Przewodniczący ogłosił wynik głosowania i stwierdził, iż  wniosek 

został odrzucony.  

  

Posiedzenie Komisji Budżetu i Infrastruktury w dniu 30.01.2025 r. 

 Komisja opiniowała projekty uchwał: 

 a/ w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania gmin wchodzących w 

skład Aglomeracji Jastrzębie-Zdrój, przy realizacji zadania polegającego na aktualizacji obszaru i granic 

Aglomeracji Jastrzębie-Zdrój 

W głosowaniu jawnym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głosowało 9 Radnych. Było 

9 głosów „za”. 

 b/ w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mszana w roku 2025 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głosowało 9 Radnych. Było 9 głosów „za”. 

Ta uchwała będzie procedowana w późniejszym terminie, po uzyskaniu wymaganych opinii. 

 c/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głosowało 9 Radnych. Było 9 głosów „za”. 

 d/ w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/417/2024 Rady Gminy Mszana z dnia 25 stycznia 2024 r. w 

sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP i kandydatów na 

strażaków ratowników OSP. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głosowało 9 Radnych. Było 9 głosów „za”. 

 e/ w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Gminy Mszana na lata 2026 -2036r 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głosowało 9 Radnych. Było 8 głosów „za”, 1 

„wstrzymujący się”. 

- W punkcie dotyczącym zarządzeń Wójta dotyczących zmian w budżecie. Pani Skarbnik 

poinformowała, iż w minionym okresie nie było żadnych zarządzeń.  

- Analizowano oświetlenie na terenie gminy –  kosztów, aktualna umowa i wnioski mieszkańców. 

- Przedstawiono Sprawozdanie z realizacji Funduszu Sołeckiego za 2024 r. i harmonogram realizacji 

zadań przyjętych na 2025 r .z udziałem sołtysów. 

- Przedstawiono Inwestycje realizowane w 2025 r. i planowane remonty w obiektach gminnych – 

przedstawienie harmonogramu realizacji. 

-  Przedstawiono realizację zapisów Strategii Gminy do 2025 r.  

 Wnioski Radnych  

– Radny Sebastian Berger złożył wniosek formalny: w związku z zmianami, jakie nastąpiły w wysokości 

diet Radnych od 1 stycznia 2025 r.  w celu nie podnoszenia ich wysokości. 



Komisja przyjęła wniosek o wprowadzenie zmian w Uchwale Nr XXXVI/247/2021 Rady Gminy Mszana z 

dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości diet radnych Rady Gminy Mszana poprzez 

wpisanie  kwot w zamian za  naliczanie procentowe. 

- Przewodniczący Rady – 2147 zł  - stawka bez zmian. 

- Wiceprzewodniczący Rady – 1610 zł - stawka bez zmian. 

- Przewodniczący Komisji – 1396 zł - stawka bez zmian. 

- Radny – 1181 zł - stawka bez zmian. 

Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym. Głosowało 9 Radnych. Było 5 głosów „za”, przy 4 głosach 

„przeciw”. 

Komisja Budżetu i Infrastruktury przyjęła protokoły z posiedzenia komisji z dnia 16.12.2024 r. oraz z 

13.01.2025 r. 

Dziękuję członkom komisji. 

                                                           

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

Piotr Gonsior 

 


